
 1 

PROTOKÓŁ Nr XVIII / 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 18 lutego 2008r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Starzycka Barbara 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 17 grudnia 2007 r. jest wyłożony do wglądu i jeśli 
nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części sesji. Następnie 
poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz                             
z zawiadomieniem. Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-06/08 w sprawie wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały oraz poprawy 
załącznika nr 2 do projektu uchwały zawartego w druku nr 5 (pismo stanowi załącznik do 
protokołu). Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź inne 
propozycje? 
 
Radni nie zgłosili propozycji zmian porządku obrad.   

 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych. 
II.  Podjęcie uchwał : 

1.  w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Ozimek na lata 2007- 2015 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2. w sprawie opracowania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 
pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności            
i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3. w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego 
dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4. w sprawie określenia wartości jednego punktu dla potrzeb ustalenia miesięcznej 
kwoty wynagrodzenia zasadniczego pracowników samorządowych zatrudnionych w 
Gminnym Zakładzie Oświaty w Ozimku oraz w przedszkolach, szkołach 
podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 4),  
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5. w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Ozimek na lata 2008 – 2012 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu  

 ( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

6. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 7),  

8. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r.  
 ( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

9. w sprawie powołania Sekretarza gminy 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 9),  

       10. zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 
Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 10),  

       11. w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 31 stycznia 2008 r. wniesionej przez Wspólnotę 
Mieszkaniową Nr 49 w Ozimku na działalność Burmistrza, dotyczącą gminnego 
budownictwa mieszkaniowego przewidzianego do realizacji na działce 359/3 km 6 w 
Ozimku, w sąsiedztwie budynku mieszkalnego 5/18  

 ( projekt uchwały, Druk Nr 11),  

III. Analiza Strategii Rozwoju Miasta i Gminy oraz programów rewitalizacji. 
IV. Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej w sprawie wydatkowania środków 

budżetowych na przeciwdziałanie alkoholizmowi w 2006 i 2007 r.  
V. Sprawy różne i organizacyjne. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II P O D J Ę C I E    U C H W A Ł : 

Pkt II.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu 
Rozwoju Lokalnego Gminy Ozimek na lata 2007 - 2015 zawarty w druku nr 1. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zabrał głosu.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XVIII / 145 / 08 w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Ozimek na 
lata 2007 - 2015 – 19 głosów ,,za”.  

Pkt II.2 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
opracowania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe                
i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznane zawarty w druku nr 2. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                            
Nr XVIII / 146 / 08 w sprawie opracowania planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 
specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane – 19 głosów 
,,za”. 

Pkt II.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania 
określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Ozimek zawarty w 
druku nr 3. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVIII / 147 / 08 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Ozimek – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wartości jednego punktu dla potrzeb ustalenia miesięcznej kwoty wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników samorządowych zatrudnionych w Gminnym Zakładzie Oświaty w 
Ozimku oraz w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez 
Gminę Ozimek zawarty w druku nr 4. 
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                     
Nr XVIII / 148 / 08 w sprawie określenia wartości jednego punktu dla potrzeb ustalenia 
miesięcznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego pracowników samorządowych 
zatrudnionych w Gminnym Zakładzie Oświaty w Ozimku oraz w przedszkolach, 
szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Ozimek – 19 głosów 
,,za”. 

Pkt II.5 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ozimek na lata 2008 – 2012 oraz 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu zawarty w druku 
nr 5. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przypomniał, że Burmistrz 
Ozimka swym pismem z dnia dzisiejszego wprowadził zmianę do zał. nr 2. Następnie zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                               
Nr XVIII / 149 / 08 w sprawie – uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Ozimek na lata 2008 – 2012 oraz zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu  - 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.6 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
mienia gminnego zawarty w druku nr 6. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Nikt nie zadał pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XVIII / 150 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 19 głosów ,,za” 

Pkt II.7 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu zawarty w druku nr 7. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 



 5 

 

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                               
Nr XVIII /151/ 08 w sprawie zaciągnięcia kredytu – 19 głosów ,,za” 

Pkt II.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy na 2008 r.  zawarty w druku nr 8. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie  Uchwałę              
Nr XVIII / 152 / 08 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r. – 19 głosów ,,za”. 

Pkt II.9 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 
Sekretarza Gminy zawarty w druku nr 9. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

W dyskusji w omawianej sprawie udział wzięli : 
Radna Grażyna Świercz, która zadała pytania Pani Barbarze Durkalec o : 
1.  współpracę z mediami, 
2. koncepcję dotyczącą Wiadomości Ozimskich oraz umowy podpisane z pracownikami 
,,WO” , 

3. podpisywanie umów gdzie będzie widniał alkohol. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zwrócił uwagę, że ostatnie pytanie jest niestosowane                
i tendencyjne, gdyż nikt nie stwierdził, że powodem straty zaufania było nie podpisanie 
faktury – tak twierdziła tylko jedna osoba. Dodał, że jest to nadinterpretacja.  
 
Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Durkalec – kandydat na Sekretarza Gminy: 
1. ustali sobie regulamin współpracy z mediami i będzie otwarta na wszelkiego rodzaju 
zapytania, 

2. odpowie w momencie, gdy zostanie określony jej szczegółowy zakres obowiązków i gdy 
zobaczy teraźniejsze umowy, 

3. umowy podpisywać będzie zgodnie z prawem. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze ma 
jakieś uwagi? 
 
Nikt więcej nie  zgłosił uwag.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                      
Nr XVIII / 153 / 08   w sprawie powołania Sekretarza Gminy – 19 ,,za” przy                     
1 ,,wstrzymującym się”. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – złożył serdeczne gratulacje oraz życzył dobrej 
współpracy z Radą Miejską, Burmistrzami jak i mediami. 
 
Nastąpiło wręczenie kwiatów dla Pani Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Gminy B. Durkalec- podziękowała za zaufanie i poparcie jej kandydatury. 
Zapewniła o pełnym jej zaangażowaniu w pracę na rzecz Gminy Ozimek. 

Pkt II.10 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek zawarty w druku 
nr 10. 
 
Komisja Rewizyjna, Oświaty i Polityki Społecznej oraz Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 
uchwały , natomiast Komisja Gospodarcza nie wydała opinii.  
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                        
Nr XVIII / 154 / 08 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej obowiązującej na 
terenie Gminy Ozimek – 12 ,,za” przy 5 głosach ,,przeciwnych”.  

Pkt II.11 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi z dnia 31 stycznia 2008 r. wniesionej przez Wspólnotę Mieszkaniową Nr 49 w Ozimku 
na działalność Burmistrza, dotyczącą gminnego budownictwa mieszkaniowego 
przewidzianego do realizacji na działce 359/3 km 6 w Ozimku, w sąsiedztwie budynku 
mieszkalnego 5/18  zawarty w druku nr 11. 
 
Na Komisjach Z-ca Burmistrza M. Korniak przedstawił sprawę i poinformował, że taki 

projekt uchwały zostanie wprowadzony na dzisiejszej sesji. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling. 
 
W dyskusji nad skargą udział wzięli : Przedstawiciele Wspólnoty Mieszkaniowej Nr 49                  
w Ozimku : 
Pani Maria Jasińska – która zaznaczyła, że to był protest przeciwko decyzji o budowie bloku, 
a nie skarga na Burmistrza. Poruszyła sprawę wykupu mających powstać mieszkań, 
lokalizacji budowy tegoż bloku jak i natłoku, który powstanie po zakończeniu inwestycji, 
sprawę parkingów oraz zatoczek. Podała kilka propozycji budowy nowego bloku.  
Pani Anna Krupska – zaznaczyła, że liczyli, iż ten teren zagospodaruje wspólnota i powstanie 
tam plac zabaw dla dzieci i zatoczki. Zgłosiła oburzenie, iż o sprawie wspólnota dowiedziała 
się z gazety, a nie od władz Gminy Ozimek stwierdzając, że nie ma kontaktu władz (chodzi o 
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Burmistrzów jak i Radę) ze społeczeństwem. Zwróciła się z pytaniem, co będzie                          
z samochodami mieszkańców, dodając, iż już istnieje problem z parkowaniem, oraz dlaczego 
nie zbudowano bloku w miejscu gzie jest Polo Market lub za Szkołą Podstawową Nr 3. Na 
koniec dodała, że w ich wspólnocie mieszka 70% starych schorowanych ludzi, którzy chcą 
godnie żyć w spokoju.     
Pani Barbara Dzieszkowska – która powiedziała, że wspólnota chciała część tej działki 
wykupić, gdyż chciano uporządkować sprawę z samochodami, których nie ma gdzie 
zaparkować. Zadała pytanie, gdzie mieszkańcy będą mogli parkować i gdzie będą mieli choć 
kawałeczek miejsca zieleni. Na koniec stwierdziła, iż drastycznie utrudnia się życie ludziom              
i to jest przerażające.  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – wytłumaczył procedurę rozpatrywania tegoż protestu                
i zaznaczył, iż Rada Miejska może jedynie w formie skargi rozpatrzyć tę sprawę. Zadał 
pytanie przedstawicielkom wspólnoty, czy ktoś chce im zabrać prywatny teren, a następnie 
podał przykłady, że tak samo jest na wioskach – właściciel terenu ma prawo ze swoją działką 
zrobić co chce.  
Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdził, że było w tej sprawie spotkanie w Urzędzie Gminy 
i Miasta, gdzie został przedstawiony wstępny projekt zagospodarowania tegoż terenu. 
Informowano, iż budynek będzie posiadał parkingi przyziemne i założenie projektowe jest 
takie, aby natłok został zmniejszony. Ustosunkował się do miejsc, o których wspominały 
Panie do budowy domu wielorodzinnego i zaznaczył, iż istnieje miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego, który określa, gdzie co można budować oraz trzeba mieć 
prawo własności gruntu do budowy. Uważa, że należy się cieszyć, że jest jeszcze miejsce w 
Ozimku, gdzie można postawić budynek, a ten teren od zawsze był przeznaczony na budowę 
domu wielorodzinnego.  
Radny Mariusz Łazarski – stwierdził, że radni z Ozimka wiedzą jak ta sytuacja wygląda           
i o jaki teren chodzi, natomiast 60% radnych jest z wiosek. 
WNIOSEK 
Radny M. Łazarski – zgłosił wniosek, aby zrobić oddzielną komisję, na której  radni pójdą            
zobaczyć teren, gdzie ma zostać postawiony budynek wielorodzinny, oraz ile tam będzie 
miejsc parkingowych.   
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Radny Łazarski był obecny na 
komisji?   
Radny M. Łazarski – odpowiedział, że tak, ale jego zdaniem należy to zobaczyć w przestrzeni 
a nie na papierze. Zaznaczył, że radni z Ozimka wiedzą o czym jest mowa, natomiast radni     
z wiosek nie mają zielonego pojęcia. 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach- zwrócił uwagę Radnemu Łazarskiemu i stwierdził, że 
radnym z wiosek należą się przeprosiny. 
Radna Grażyna Świercz – zwróciła uwagę Przewodniczącemu, że któryś raz z kolei zwraca 
uwagę radnym i czy ktoś śpi na komisji bądź nie, to wszyscy radni wiedzą i nikt na takie coś 
sobie nie pozwoli. Zaznaczyła, że każdy ma prawo zmienić zdanie i zadała pytanie, czy 
Radny Łazarski chce zrobić cos nielegalnego? 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – odpowiedział, że chyba nie jest na 
tej samej sesji co Radna Świercz, gdyż po pierwsze nie powiedział, że ktoś spał na komisji a 
po drugie nie negował wniosku Radnego Łazarskiego, tylko zareagował na stwierdzenie, że 
radni z wiosek nie mają zielonego pojęcia o jakim terenie jest mowa. Zadał pytanie Radnej 
Świercz, czy jej zdaniem stwierdzenie Radnego Łazarskiego jest właściwe?  
Nadal podtrzymał to, iż radnym z wiosek należą się przeprosiny. 
Radny M. Łazarski – przeprosił radnych, których uraził swym stwierdzeniem. 
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Radna Janina Grembecka – poprosiła o pół godziny przerwy, aby zainteresowani radni poszli 
i zobaczyli teren o którym jest mowa. Uważa, że nie ma potrzeby zwoływać dodatkowej 
komisji.  
Radny Marek Bagiński – przypomniał radnym, a szczególnie członkom Komisji 
Gospodarczej, że tym tematem zajmowali się znacznie wcześniej, a mianowicie jak 
planowano tę inwestycję. Radni ten teren widzieli bardzo dokładnie i analizowano sprawę 
kilkakrotnie. Jego zdaniem nie należy się zajmować tą sprawą jeszcze raz na specjalnej 
komisji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poddał pod głosowanie wniosek 
Radnego Łazarskiego.  
 
Rada Miejska w Ozimku nie przyjęła wniosku Radnego M. Łazarskiego, aby zrobić 
oddzielną komisję, na której  radni pójdą zobaczyć teren, gdzie ma zostać postawiony 
budynek wielorodzinny, oraz ile tam będzie miejsc parkingowych – 4 głosy ,,za” przy                         
2 ,,wstrzymujących się” i 13 ,,przeciwnych”.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – ogłosił przerwę do godziny 1700 i poprosił radnych                  
o przejście na działkę o której jest mowa.  
 

P O    P R Z E R W I E  (przerwa trwała od 1635 do 1700) 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 Jerzy Kułak – odczytał oświadczenie w wyżej 
omawianej sprawie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania, 
wątpliwości? 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań.  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że w pierwszej kolejności Rada będzie 
głosować, nad skargą – czy jest zasadna bądź też nie, a następnie nad uzasadnieniem podjętej 
w drodze głosowania decyzji.  
Zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, by skargę uznać za zasadną? 
  
Nikt z radnych nie uznał skargi za zasadną. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, kto z radnych jest za tym, aby uznać 
skargę za bezzasadną? 
 
Radni uznali skargę za bezzasadną większością głosów– 14 głosów ,,za” przy                            
5 ,,wstrzymujących się” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – powiedział, że w związku z tym, iż temat 
został poruszony na komisjach, poprosił Biuro Rady o przygotowanie projektu uzasadnienia, 
który odczytał i stanowi załącznik do projektu uchwały. Dodał, że jeśli Rada zgodzi się z tym 
uzasadnieniem to zostanie ono przegłosowane.  
  
Rada Miejska przyjęła większością głosów odczytane przez Przewodniczącego 
uzasadnienie – 14 głosów ,,za” przy 5 ,,wstrzymujących się”.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                         
Nr XVIII / 155 / 08 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  31 stycznia 2008 r. wniesionej 
przez Wspólnotę Mieszkaniową Nr 49 w Ozimku na działalność Burmistrza, dotyczącą 
gminnego budownictwa mieszkaniowego przewidzianego do realizacji na działce 359/3 
km 6 w Ozimku, w sąsiedztwie budynku mieszkalnego 5/18  jako bezzasadną wraz z 
uzasadnieniem – 14 głosów ,,za” przy 5 ,,wstrzymujących się”.  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie poprzez głosowanie  
protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 17 grudnia 2007 r.  
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 17 grudnia 2007 r.                       
– 19 głosów ,,za”.  

 
Ad. III A N A L I Z A    S T R A T E G I I    R O Z W O J U    M I A S T A    

I    G M I N Y     O R A Z    P R O G R A M Ó W                              
R E W I T A L I Z A C J I  : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Gospodarczej o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – odczytał stanowisko, które stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos               
w tym temacie?  
 
Nikt z obecnych na sali nie miał żadnych pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Gospodarczej jako 
stanowisko Rady  – 19 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. IV Z A P O Z N A N I E    S I Ę    Z   P R O T O K O Ł E M    K O M I 
S J I   R E W I Z Y J N E    W   S P R A W I E    W Y D A T K O 
W A N I A    Ś R O D K Ó W     B U D Ż E T O W Y C H     N A    
P R Z E C I W D Z I A Ł A N I E    A L K O H O L I Z M O W I    
W    2 0 0 6 r.  I  2 0 0 7 r.  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 
Jana Wiernego o odczytanie protokołu z przeprowadzonej kontroli.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag.  
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Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli           
w sprawie wydatkowania środków budżetowych na przeciwdziałanie alkoholizmowi w 2006   
i 2007 r.  jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. V S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach odczytał 
� pismo z Heinsberga w sprawie organizacji Dni Heinsberga w Ozimku – załącznik do 
protokołu; 
� pismo z Komisariatu Policji w sprawie współfinansowania zakupu pojazdu 
służbowego – załącznik do protokołu 

Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Ozimka Jan Labus – tłumacząc sprawę przyznania 
20 000 zł. na remont  wnętrza Komisariatu; 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. 
Poż. A. Gryc – przypominając, iż Komisja Ochrony Środowiska.... wnioskowała                
o przeznaczenie takiej kwoty na remont; 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling – wyrażając zaskoczenie liczbami 
samochodów jakie posiada Komisariat Policji w Ozimku. Przy okazji poruszył sprawę 
monitoringu i stwierdził, że jeśli wydatkuje się pieniądze na Policję, to należy pomyśleć              
o tym, aby to też służyło mieszkańcom. Uważa, że sprawa monitoringu jest najlepszym 
rozwiązaniem; 
� regulamin obecności mediów na posiedzeniach sesji. 
Zaznaczył, że chodzi tu o sprawę porządkową i wzajemny szacunek.  
Głos w dyskusji zabrała Radna J. Grembecka – wyrażając aprobatę dla odczytanego 
regulaminu. Zaznaczyła, że ostatnie zachowanie się mediów na grudniowej sesji 
wprowadziło zamęt na sesji oraz niezdrową atmosferę sensacji i popisywania się; 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – powiedział, że temat został 
zasygnalizowany  i Rada sprawę przemyśli. Jeśli będą jakieś uwagi bądź propozycje, 
radni zgłoszą je Przewodniczącemu i na sesji marcowej przyjmie się regulamin.  

 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – zasygnalizował, że odbędzie się przetarg na zagospodarowanie 
terenu Dinoparku i jeśli ktoś ma jakieś uwagi do przedstawionej koncepcji to prosi                          
o zgłaszanie do 22 lutego br. do kancelarii urzędu.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc- powiedział, że w sobotę 16 lutego 
odbyło się uroczyste otwarcie w Antoniowie pierwszej stacji diagnostycznej w województwie 
opolskim Firmy DAV. Firma zatrudnia już 20 osób.  
 
Radny M. Łazarski – zadał pytanie, co z przycinką drzew na ulicy Opolskiej, Dzierżona oraz 
Powstańców Śląskich? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdzając, że przycinką drzew zajmuje 
się firma, która wygrała przetarg i oni decydują, co w pierwszej kolejności przycinają.  
Burmistrz Ozimka J. Labus – dodał, że firma dokonuje wycinki w całej gminie, a nie tylko w 
Ozimku.   
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu.  
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Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XVIII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  1800 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  
 


